



7D6N Busan, Jeju + Seoul

7天6晚釜山，济州 + 首尔

(Busan – Jeju Island – Pocheon – Yangpyeong – Lotte World Theme Park + Aquarium – Seoul)
(釜山 - 济洲岛 - 抱川 - 杨平 - 乐天主题乐园+水族馆 - 首尔)

Tour Code 团号: S7KBJ-D7

Valid Mar to Jun 2017

有效期从 2017 年 3 月起至 6 月

SLEEP! Hotel based on local 4-5 star accommodation (Final confirmation on similar standard)

住宿! 当地 4-5 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)

- | | |
|-----------------------------------------|------------------------------|
| ❖ Busan (1N Best Western UL Hotel - 5*) | ❖ 釜山 (1 晚 贝斯特韦斯特 UL 酒店 - 5*) |
| ❖ Jeju (2N Avillos Hotel - 4*) | ❖ 济洲岛 (2 晚 阿比洛斯酒店 - 4*) |
| ❖ Gyeonggi-do (1N Bear Town Ski Resort) | ❖ 京畿道 (1 晚 熊城滑雪度假村) |
| ❖ Seoul (2N Bernoui Hotel - 5*) | ❖ 首尔 (2 晚 柏那伊贝妮基酒店 - 5*) |

**EAT!
道地
美食!**

- | | |
|----------------------------------------------|--------------|
| ❖ Traditional andong jjimdak | ❖ 传统安东炖鸡 |
| ❖ Duo hot pot ~ cuttlefish and pork | ❖ 双拼鱿鱼猪肉烤盘 |
| ❖ Traditional stone pot bibimbap+shabu-shabu | ❖ 传统石锅拌饭+涮涮锅 |
| ❖ Traditional abalone seafood hot pot | ❖ 传统鲍鱼海鲜火锅 |
| ❖ Abalone Flowery Bibimbap | ❖ 鲍鱼鲜花拌饭 |
| ❖ Jeju special black pork barbecue | ❖ 济洲特产铁板烤黑毛猪 |
| ❖ Chuncheon chicken hotplate | ❖ 春川炒鸡排 |
| ❖ Traditional Korean hotpot | ❖ 传统韩式火锅 |
| ❖ Nutritious abalone ginseng chicken | ❖ 滋补养身鲍鱼人参炖鸡 |
| ❖ Special 8 types of pork barbecue | ❖ 特色八色猪肉腌制烤肉 |

Day 1 Kuala Lumpur → Busan (Traditional andong jjimdak lunch/ Duo hot pot~cuttlefish and pork dinner)

- Depart to Busan, South Korea's second largest city after Seoul.
- Hwameyong Arboretum: The first arboretum established in busan, with a wide variety of tropical plants.
- Marine Natural History Museum: The first and largest museum of its kind in Korea. Display a variety of marine fossils, biological specimens and tropical creatures.
- Busan National University District: In Busan National University area the most popular and famous university district.
- Sky Walk: A floating sky walk 40 meters sea level, it offers the best views of Oryukdo Island.
- **Haeundae Beach**: The most famous beach in Korea. It won the Guinness Book of Records in 2008 for the most parasols on a beach!
- Busan Gwangan Bridge: The largest bridge over the ocean in Korea.
- Yongdusan Park: Yongdusan in downtown Busan, is one of the 3 well-known mountains in Busan.
- **Busan Tower** (include entrance): An observatory deck in the Yongdusan Park, the entire city of Busan can be seen.
- Jagalchi Market: The largest seafood market in Korea.
- Nampodong Fashion Street: The street captures the heart of fashion, art and culture in Busan.

吉隆坡 → 釜山 (午: 传统安东炖鸡/ 晚: 双拼鱿鱼猪肉烤盘)

- 出发到釜山，续首尔之后韩国第二大城市。

- 华明树木园：釜山最初建立的公立树木园，拥有各式各样的亚热带植物。
- 海洋自然史博物馆：韩国最大规模的海洋自然史专门博物馆，展示着各种海洋化石，各种海洋生物标本及稀有的热带生物。
- 釜山大学购物街：釜山大学一带最热闹与闻名的大学商圈。
- 天空步道：距离海面 40 公尺，建在海岸上，能散步到最南端，可远眺五六岛。
- **海云台**：最出名的沙滩和美丽的海岸线，也在 2008 年创下沙滩遮阳伞吉尼斯世界纪录。
- 釜山广安大桥：韩国最大海上桥梁。
- 龙头山公园：位於釜山市區内的丘陵，亦是釜山 3 大名山之一。
- **釜山塔展望台** (含门票)：龙头山公园展望台一览釜山市全景。
- 札嘎其市场：韩国最大的海鲜市场，朝鲜战争以后定型为活鱼市场。
- 南浦洞时尚街：是釜山人的购物天堂，它拥有 60 年的历史。



Day 2 Busan (1hr) → Jeju Island

(Hotel breakfast/ Traditional stone pot bibimbap+shabu-shabu lunch/ Traditional abalone seafood hot pot dinner)

- Busan Gamcheon Culture Village: Known for many colorful traditional hanok build in it.
- Take an hour domestic flight to Jeju Island, Korea's most southern region.
- Dragon Head Rock: A natural lava formation resembling a dragon head created by storming winds and waves over thousands of years ago.
- Mysterious Road: Where vehicles can move uphill although their engines are turned off. A truly fascinating optical illusion created by the road's surroundings!
- Tap-Dong Street: a well-known shopping district in Jeju Island.
- **釜山 (1 小时) → 济洲岛 (早：酒店 / 午：传统石锅拌饭+涮涮锅/ 晚：传统鲍鱼海鲜火锅)**
- 甘川文化村：一个充满壁画、涂鸦及装置艺术的文化村。
- 乘搭 1 小时国内航班飞往韩国最大的岛屿 ~ 济洲岛。
- 龙头岩：它犹如一条传说神话中的巨龙，屹立于波涛澎湃的海岸边，由汉拿山火山口喷出的熔岩在海上凝结而成。
- 神奇之路：一个不禁让人产生视觉疑惑的道路。在此一探汽车即使熄灭了引擎，还能驶上斜坡的神奇现象。
- 塔洞购物街：济洲岛著名的购物街，是游客不能错过的景点之一。

Day 3 Jeju Island (Hotel breakfast/ Abalone Flowery Bibimbap lunch/ Jeju special black pork barbecue dinner)

- **Seongsan Sunrise Peak** (include entrance): Jeju's top attraction – an extinct volcanic crater jutting out to the sea.
- Walking tour of shooting site "Dae Jang Geum", Seongeup Folk Village, is a "living" village of traditional houses where you can wander the thatched cottages and stone walls.
- Have fun on "**DIY natural floral perfume roll**" to try and make your own perfume. Customer can choose their own choices of dried flowers and scents, mix it together and there we have it our own perfume.
- **Jeju University Road**: filled with picturesque view of pink and white cherry blossoms.
- **The Venice Land** (include boat ride): A beautiful view on "little Venice", Experience the gondolas rides enjoying the quintessential experience in jeju venice land.
- **Norimae Plum Park** (include entrance): One of the most beautiful tourist spots in Jeju, In addition to the namesake plum trees, the park is beautifully composed of tea trees, tangerine trees and plum trees. The lake and walking trails paved with Jeju's native stone provide a relaxing atmosphere to this urban park.
- **济洲岛 (早：酒店/ 午：鲍鱼鲜花拌饭/ 晚：济洲特产烤黑毛猪)**
- **城山日出峰** (含门票)：是突出于济洲岛东部海岸的火山之一。由此观看风景，美不胜收，令人叹为观止。
- "大长今"的拍摄地~ 城邑民俗村：被指定为韩国民俗资料保护区。
- 亲身体验 **DIY 天然花香香水**是从香料选择到混合调配，由自己亲手制作。随心意调配出只属于你的独特香味。
- 济州国立大学樱花路：济洲岛的樱花皆为绯寒樱，又称「王樱花」，其花苞数量是其他樱花品种的 4-5 倍。
- **威尼斯乐园** (含划船游)：仿照意大利威尼斯的水上风情，23 种特色园林为您一同展现！搭乘威尼斯特色凤尾船。沿着水道慢慢向前，眼前的风景恰如一副美丽的画卷。
- **梅花公园** (含门票)：里有多种不同的植物，梅花以外，园内还有茶树、柑橘树、梅花等植物，以及利用济州石头打造而成的散步道路与湖水，为气氛悠闲、惬意的都会型公园。

Day 4 Jeju Island (1hr) → Seoul (94km) ⇄ Nami Island (55km) ⇄ Pocheon

(Hotel breakfast/ Chuncheon chicken hotplate lunch/ Traditional Korean hotpot)

- Board a domestic flight back to Seoul.
 - **Nami Island** (include entrance): A half-moon shaped isle that was formed as a result of the construction of the Cheongpyeong Dam. It is famous for its beautiful tree lined roads, the shooting place of the popular Korean drama "Winter Sonata".
 - **The Garden of Morning Calm's Lighting Festival** (include entrance): The biggest festival of lights in Korea, covering 100 thousand pyeong illuminated by 30,000 lights. The gleaming lights add a festive glow to the garden.
- 济洲岛(1小时) → 首尔(94公里) 🚗 南怡岛(55公里) 🚗 抱川(早: 酒店/ 午: 春川炒鸡排/ 晚: 传统韩式火锅)
- 内陆航班返回首尔。
 - 乘船前往知名浪漫韩剧“冬季恋歌”的拍摄地 - **南怡岛**(含船票)。
 - **晨静树木园之五色彩光庭园展**(含门票): 夜晚共有约 300 万个的灯泡同时点亮, 规模为韩国国内最大。为自然庭园添加灯光的要素, 使其更加华丽。



Day 5 **Pocheon (43km) 🚗 Yangpyeong (32km) 🚗 Seoul (Hotel breakfast/ Nutritious Abalone ginseng chicken dinner)**

- **Semiwon** (include entrance): It is a natural purification garden of water plants. The name "Semiwon" comes from an old proverb that says "one can cleanse his mind by looking at water and enlighten his spirit by looking at flowers."
 - Yangpyeong Dumulmeori: literally means 'two water area', Dumulmeori remains as a popular site for shooting Korean TV dramas, movies, commercials, wedding pictures as well as nature pictures.
 - **Lotte World Aquarium** (include entrance): featuring 55,000 different marine life forms up close.
 - **Lotte World Theme Park** (include entrance): A world-class indoor theme park which is known as "South Korea Disneyland".
- 抱川(43公里) 🚗 杨平(32公里) 🚗 首尔(早: 酒店/ 晚: 滋补养身鲍鱼人参炖鸡)
- **洗美苑**(含门票): 是一处与大自然融于一体的自然生态公园, 洗美苑的名称出自于观水洗心、观花美心的古语。为了展现观看汉江水以洗涤身心的象征意义。
 - 杨平两水里: 杨平风景最秀丽的地方之一, 这里景色优美, 环境宜人, 是很多婚纱照、广告、电影和电视剧的外景取景地。
 - **乐天世界水族馆**(含门票): 水族馆可以说是拥有 5 万 5 千多只海洋生物的天堂, 游客走过海底隧道就可以零距离的接触了。
 - **乐天世界主题乐园**(含门票): 是一个世界级的室内主题乐园, 也被称为“韩国的迪斯尼乐园”。

Day 6 **Seoul (Restaurant breakfast/ Special 8 types of pork barbeque lunch)**

- Gwanghwamun Plaza: It is the main and largest gate of Gyeongbokgung Palace, it also a landmark and symbol of Seoul.
 - Visit world famous Ginseng Outlet, Gem Outlet, a gemstone believed to prevent intoxication; and Cosmetics shop with various varieties of Korean beauty product with an affordable price.
 - Have fun on "**DIY Korean Porcelain Doll**" to draw your own porcelain doll.
 - Myeongdong Market: A widely popular shopping district with department stores (Lotte and Shinsegae).
- 首尔(早: 韩式餐厅/ 午: 特色八色猪肉腌制烤肉)
- 光化门广场: 朝鲜王朝正宫景福宫的南門, 也是其正門與最大的城門。
 - 参观国立人参专卖店选购世界知名的太极参及人参精。随后参观水晶首饰店和逛时尚彩妆店。
 - 亲身手工体验 **DIY 自画陶瓷娃娃**, 一笔一划创作出属于自己的陶瓷娃娃。
 - 明洞市场: 享受购物乐, 这里不仅有经营服装、鞋帽、日用百货和化妆品等各种专卖店, 还有许多餐厅。

Day 7 **Seoul → Kuala Lumpur (Restaurant breakfast)**

- Shopping spree: Duty Free Mall, Local product shop and Bao Gan Yeon Outlet
 - Songdo G Tower Observatory Desk: Being an attraction that offers the best views in Songdo.
 - Songdo Dal.komm Coffee: One of the "Descendants of the Sun" shooting place.
 - Transfer to airport and time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of South Korea!
- 首尔 → 吉隆坡(早: 韩式餐厅)
- 购物乐: 乐天免税店, 土产店和保肝灵专卖店。
 - 松岛 G 塔瞭望台: 具有地标性质的大厦, 从展望台可以看到仁川松岛市中心的华丽美景。
 - 松岛 Dal.komm Coffee: 热门韩剧“太阳的后裔”的拍摄景点, 剧中宋仲基和宋慧乔约会的咖啡馆, 并且品尝剧中男女主角的巧克力棒棒糖牛奶。
 - 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。



FLIGHT DETAILS

Departure Date	Destination	Flight Number	ETD	ETA	Remarks



TOUR FARE

Departure Date	Normal Fare	Discounted Fare	Tipping	Premium Item (Inclusive of GST)	Visa

International Airport taxes	Malaysia Airport Taxes (Inclusive of GST)	ACF	Travel Insurance	TOTAL	

Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in Mandarin or Cantonese with simple English translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.

免责声明:

1. 全程使用中文或粤语讲解，领队将以英文简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。

*All Pictures shown are for illustration purpose only, actual may varies. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

Preferred Agent

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. E-mail : outbound@parlotours.com.my / Website : www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 ● **Ipoh** 605-255 9566 ● **Sekinchan** 603-3241 8816
● **Teluk Intan** 605-625 8211 ● **Sitiawan** 605-691 0081 ● **Johor Bahru** 607-279 1510 / 607-386 5611